
 

 
 
 

FIXTA 09 
 

FITXA D’ASSISTÈNCIA A LES COMISIONS EXTERNES DE LA FELIB 
 
 
Nom del representant : Lydia Pérez Martínez 
Ajuntament de : sa Pobla 
 
 
Nom de la Comissió a la qual ha assistit : 
 
Patronat de la Fundació Conservatori Superior 
 
 
 
Dia: 16 de desembre de 2011 
 
Lloc : Conselleria d’Educació, carrer Alfons el Màgnanim, 29. 
 
 
INFORMACIÓ DE LA COMISSIÓ: 
 

1- Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anterior. La reunió va començar a les 14:20 hores. 
S’aprova l’acta. 

2- Informació de la coordinadora general sobre la situació econòmica i financera de la Fundació. 

La situació és molt greu, el dèficit és de 1.283.000,00 euros.  

Hi ha a tresoreria 17.434 euros. Es deu a proveïdors i despeses generals 253.452 euros. S’ha negociat un 
ajornament de deute amb la Seguretat Social i amb Hisenda, i també hi ha deute sense ajornament. En total 
es deu a Hisenda 253.000 euros i a la Seguretat Social sumant interessos 590.000. S’han de pagar les 
nòmines a final de desembre: 206.000 euros i la previsió d’ingressos de matrícula és de 69.000 euros.  

Gesa va estar a punt de tallar-los la corrent. 

El director General d’Universitats, el Sr. Miquel Deyà va xerrar de fer una modificació en el reglament 
d’accés, sobre tot perquè qui es pugui matricular sigui sobre tot alumnes de les Illes Balears. També que el 
pes de la docència la tenguin sobretot els titulars de la casa. 

3- Proposta d’aprovació del Pla d’Actuació i dels pressuposts per a l’any 2012. 

El pressupost està condicionat pel fet que l’anterior equip de Govern ja havia planificat el curs acadèmic i 
compromès despesa. La quantitat és de 2.930.000 euros. 

El 85% és per pagar nòmines i SS. Despeses personal: 2.500.761. Compres bens i serveis: 399.238. 
Despeses financeres: 30.000. 

Però sabem que per a personal s’haurà de fer una modificació ja que faltaran: 77.469 (fins juliol 2012), si es 
manté el model, al curs 2012-2013 faltaran 280.000 euros addicionals. També que els interessos s’hauran 
d’augmentar en 39.000 euros més. 

Els ingressos per matrícules i patrimonials és de 230.000 euros, jo personalment consider que la quantitat 
és molt baixa, es va xerrar de que tal vegada seria millor tenir un nombre inferior d’alumnes, jo crec que s’ha 
de mantenir o inclús augmentar però a la vegada augmentar els preus de matrícula. 

El problema financer prové de dèficit d’anteriors exercicis, s’ha anat acumulant i pujant a més que l’aportació 
de la Caib al 2011 va minorar en 185.000 euros després d’haver-los pressupostats al conservatori. 

Es va aprovar. 
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4- Proposta d’aprovació de prorrogar un any l’obtenció del nivell de català “C” que s’ha sol·licitat per 
part de determinats professors titulars del Conservatori. 

Hi ha 11 professors titulats que ho han sol·licitat, tenien 3 anys per obtenir-lo i s’acaba el termini l’u d’octubre 
del 2012.  

Ara el nou Govern vol aprovar que sigui un mèrit i no un requisit, però no pot tenir efectes retroactius. 

Des de l’Abogacia de la CCAA ens explica que no ho podem fer, no es pot fer exempcions, són personal 
docent i a la convocatòria es va posar com a requisit.  

Trobam que tenen fins a 4 convocatòries d’examen per poder obtenir-lo fins octubre del 2012, i si no 
poguessin,  amb la nova convocatòria es podrien tornar a presentar. 

5- Informació del Director Acadèmic. 

Explica que entén el punt anterior però que hem creat expectatives des de el Govern, encara que ell trobava 
oportú un any de pròrroga. 

Informa que es va atorgar la Medalla d’Or als Blauets de Lluc i que el Sr. Baltasar Bibiloni va fer la lliçó 
inaugural a La Inauguració del curs. Jo hi vaig assistir, es va celebrar el dia 11 de novembre a Can 
Campaner, Palma. 

Tenim un problema en la contractació dels professors visitants, havien de complir ser de reconeixement i 
professors a un altre conservatori, no es compleix, abans bastava que fossin concertistes però ara no. Per 
aquest curs no es pot solucionar perquè s’hauria de tancar el conservatori però per al pròxim s’ha de 
solucionar. 

Explica com ha reduït les despeses des de el novembre, en 300.000 euros, s’ha eliminat una plaça titular 
interina de violí, 2 càrrecs directius, professors, musicologia eliminada, dietes i transports, s’han anat 2-3 
professors de renom, va xerrar d’una reducció d’alumnes i/o d’especialitats,... jo trob que s’ha fet molt 
dràsticament perquè per exemple de 11 departaments han passat a 3 (no entenc com es pot fer tan ràpid o 
fàcil aquest canvi) També el 50% de professors visitants han passat de donar de  ½ hora de classe a ¼ 
d’hora individual (jo no sé si 15 min. De classe individual, en música, dóna per a fer qualque cosa?) Entenc 
que s’ha de reduir despesa però no sé si tot el que va explicar, el que fa és que no es doni una educació 
musical d’una mínima qualitat.  

6- Informació general de la coordinadora. Proposta de ratificació de la contractació del professorat 
temporal associat. 

Informa sobre la contractació del professors visitants dels que ha xerrat el Director acadèmic al punt 
anterior. Vol que el Patronat ratifiqui la contractació. Des de l’Abogacia de la CCAA, María Ángeles Berrocal 
informa que no podem ratificar els contractes, són nuls de ple dret. La gerent no vol tenir tota sola la 
responsabilitat i ens insta a recolzar-la.  

Al final El Patronat queda assabentat e informat però no ratifica. 

Es conclueix que es mantindrà així fins final de curs, de manera excepcional i provisional, per mantenir el 
servei, però després s’obrirà una via de diàleg amb l’abogacia per a tractar el tema i donar-li una solució. És 
un tema laboral, no de contractació pública. S’informa que el ex-professor del Conservatori Bernat Pomar es 
mort. 

Acabà la reunió a les 15:40 hores. 
 
 
 
 
 
 
 
Heu de remetre la fitxa a:  
 
felib@felib.es  
 
o bé per fax: 971 76 31 02 


